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PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi  28.04.2017 cu ocazia  
Sedintei ordinare a Consiliului local al comunei Puscasi 

 

Presedinte de sedinta – domnul consilier Onica Gheorghe .      

Prezenti  13 consilieri,  

          Participa : personalul din aparatul de specialitate al primarului, 

Lucrările şedinţei încep la orele 14.00 la sediul Consiliului local al comunei Puscasi  

cu efectuarea prezenţei consilierilor de către secretarul Primăriei, au fost prezenţi 13 

consilieri locali din totalul de 13.   

 Întrucât, potrivit prevederilor art. 41, alin.1 din legea administraţiei publice locale nr. 

215/2001, republicată, este îndeplinit cvorumul necesar, la şedinţă participând 13 

consilieri din totalul de 13.   

Participa: 

 - personalul din aparatul de specialitate al primarului. 

- crescatori de animale din comuna Puscasi : Apetrii Irinel, Tuchendre Ion, Furtuna 

Silvia, Cornea Minu. 



Dispozitia de convocare a Consiliului local al comunei Puscasi in sedinta ordinara a 

fost adusa la cunostinta publica de catre secretarul comunei prin afisare la Afisierul 

Primariei comunei Puscasi.    

Procesul verbal de la sedinta Consiliului local din luna precedenta a fost pus la 

dispozitia consilierilor.  

        Preşedintele şedinţei mulţumeşte pentru încrederea acordată si da citire 

ORDINII DE ZI,  dupa care se supune la vot, după cum urmează: 

1. Proiect de hotarare pentru aprobarea Raportului primarului privind executia 

Bugetului de venituri si cheltuieli al Consiliului local al comunei Puscasi pe trimestrul I -  

2017 si masurile ce se impun a fi luate pentru reducerea cheltuielilor in raport cu gradul 

de colectare a veniturilor la bugetul local; 

2. Proiect de hotarare privind atestarea faptului ca suprafata de 285 mp, teren 

situat  in intravilanul satului Valea Targului, comuna Puscasi aflat in folosinta Federalcoop  

Vaslui, face parte din domeniul privat al comunei Puscasi; 

3. Proiect de hotarare privind organizarea pasunatului animalelor pe islazul 

comunal  in anul 2017; 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea asigurarii finantarii de la bugetul local, 

pentru realizarea obiectivului de investitii „ REPARATII DRUM DE 1609- DE 1548 din  

DN2F – Valea Targului Rapa Floarei, COMUNA PUSCASI, JUDETUL VASLUI” 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea Contractelor de concesiune a unor 

suprafete de teren din domeniul privat al comunei Puscasi  pentru adaposturi temporare 

pentru animale (stani).  

6. Proiect de hotarare privind suplimentarea surselor de apa si imbunatatirea 

calitatii apei din reteaua publica, prin realizarea unor puturi de mare adancime in 

localitatea Puscasi si Teisoru, realizarea retelei de aductiune si extinderea retelei de 

distributie, cu fonduri de la bugetul local al comunei Puscasi sau prin accesarea de 

fonduri nationale sau europene. 



Ordinea de zi este supusa la vot – 13 voturi pentru  

Punctul 5  la ordinea de zi :  Proiect de hotarare privind aprobarea 

Contractelor de concesiune a unor suprafete de teren din domeniul privat al 

comunei Puscasi  pentru adaposturi temporare pentru animale (stani).  

Se prezinta Expunere de motive, proiectul de hotarare,  diferite materiale 

informative;  

Se prezinta Avizul comisiilor de specialitate si Raportul de specialitate din partea 

aparatului primarului. Secretarul comunei- domnul Mocanu Gabriel prezinta Procesul 

verbal din care rezulta ca Proiectul de hotarare a fost adus la cunostinta publicului. 

Presedintele de sedinta da cuvantul consilierilor locali pentru a-si exprima punctul de 

vedere cu privire la proiectul de hotarare; 

Deoarece proiectul de hotarare este in legatura cu proiectul  de la punctul 3 la 

ordinea de zi  se propune discutarea ambelor proiecte, urmand ca votul sa se exprime 

separat  pe fiecare proiect de hotarare 

Punctul 3  la ordinea de zi  

Proiect de hotarare privind organizarea pasunatului animalelor pe islazul 

comunal  in anul 2017; 

Mihalache Ion:  Islazul communal din comuna Puscasi este dat in concesiune catre 

Asociatia crescatorilor de animale, sa se ocupe corespunzator de modul in care este 

folosit acesta, banii de la APIA sa fie folositi doar pentru islaz , pentru anul 2016 inca nu 

s-a primit subventia. Crescatorii de animale sa se inteleaga intre ei, de modul in care se 

va face pasunatul, sa se faca pe sectoare , sunt masini care circula pe iarba catre terenul 

de fotbal. 

Cornea Minu (invitat) solicita sa se faca un drum catre terenul de fotbal, sa nu se mai 

strice islazul communal. 

Armeanu Alexandru se refera la concesionarea islazului, la Valea Targului este 

deteriorat, daca ar fi concesionat direct catre crescatorii din Valea Targului ar fi mai bine, 

s-ar ocupa de islaz, este foarte mult de munca la Valea Targului si la Puscasi, sunt pungi 



de plastic si PET-uri peste tot, sa gasim solutii, sa facem insamantari, imprastiat 

ingrasamant. 

Propune - pentru fiecare sat sa ii fie dat islazul in grija omului sa aiba grija de teren si 

sa se faca investitii, sa fie bornat islazul communal. La Valea Targului s-a dat teren in 

schimb pentru islaz., trebuie sa ne interesam pentru subventie ce trebuie facut sa nu 

ramana fermierii fara bani. 

Anuti Adrian – se intereseaza de suprafata totala a islazului din comuna Puscasi. 

Cine are dreptul sa cheltuiasca banii asociatiei din subventie? 

Onica Gheorghe – la Teisoru problema este foarte grava, nu sunt stani, nu este 

adapatoare pentru animale, propune ca in acest an sa se construiasca  o adapatoare, sa 

nu sufere animalele de sete. Ciobanii de la Laza au un conflict privind terenul, sustin ca 

islazul este al lor, solicita  sprijin sa nu se ia oamenii la bataie. 

Apetrii Irinel (invitat) nu este multumit de activitatea Asociatiei, nu cunoaste ce s-a 

facut, nu stie cati bani au intrat ca subventie, ce s-a facut cu acestia, propune sa fie 

numiti cenzori , sa se faca verificari. 

 Pasunatul animalelor sa nu se mai faca pe timp ploios pe ses, sa se faca pe deal sa 

nu se strice iarba. Sa se stringa gunoiul de pe islaz la Puscasi. 

Tuchendre Ion (invitat) propune sa se faca o sedinta a Asociatiei crescatorilor de 

animale sub indrumarea Primariei , sa se discute la fel ca in sedinta de Consiliul local. 

    Supunem la vot  Proiectul de hotarare: 

Pct 3:  13 voturi pentru ,  

Pct 5 : 13 voturi pentru  

Punctul 1   la ordinea de zi : 

Proiect de hotarare pentru aprobarea Raportului primarului privind executia 

Bugetului de venituri si cheltuieli al Consiliului local al comunei Puscasi pe 

trimestrul I -  2017 si masurile ce se impun a fi luate pentru reducerea cheltuielilor 

in raport cu gradul de colectare a veniturilor la bugetul local; 



Prezinta – Secretar  comuna Puscasi  - domnul Mocanu Gabriel, se prezinta 

Procesul verbal din care rezulta ca Proiectul de hotarare a fost adus la cunostinta 

publicului  

Se prezinta Expunere de motive,  diferite materiale informative;  

Se prezinta Avizul comisiilor de specialitate si Raportul de specialitate din partea 

aparatului primarului.  

             Nu sunt inscrieri la cuvant  

Supunem la vot  Proiectul de hotarare: 

Pct 1:  13 voturi pentru ,  

 

Punctul 2   la ordinea de zi : 

Proiect de hotarare privind atestarea faptului ca suprafata de 285 mp, teren 

situat  in intravilanul satului Valea Targului, comuna Puscasi aflat in folosinta 

Federalcoop  Vaslui, face parte din domeniul privat al comunei Puscasi; 

Prezinta – Secretar  comuna Puscasi  - domnul Mocanu Gabriel, se prezinta 

Procesul verbal din care rezulta ca Proiectul de hotarare a fost adus la cunostinta 

publicului  

Se prezinta Expunere de motive,  diferite materiale informative;  

Se prezinta Avizul comisiilor de specialitate si Raportul de specialitate din partea 

aparatului primarului.  

Nu sunt inscrieri la cuvant  

Supunem la vot  Proiectul de hotarare: 

Pct 2:  13 voturi pentru ,  

Punctul 4   la ordinea de zi : 

Proiect de hotarare privind aprobarea asigurarii finantarii de la bugetul local, 

pentru realizarea obiectivului de investitii „ REPARATII DRUM DE 1609- DE 1548 

din  DN2F – Valea Targului Rapa Floarei, COMUNA PUSCASI, JUDETUL VASLUI” 



Prezinta – Viceprimar comuna Puscasi  - domnul Ignat Paul Marian,  

Secretarul comunei prezinta Procesul verbal din care rezulta ca Proiectul de 

hotarare a fost adus la cunostinta publicului  

Se prezinta Expunere de motive,  diferite materiale informative;  

Se prezinta Avizul comisiilor de specialitate si Raportul de specialitate din partea 

aparatului primarului.  

Inscrieri la cuvant : 

Lungu Silviu - arata ca drumul de la Valea Targului este un drum foarte greu, sa se 

prezinte Devizul de cheltuieli, cantitati de lucrari, preturi.  

Plop Gica este de acord cu repararea acestui drum, dar ce ne facem si in satul 

Puscasi, reparatii la santuri de scurgere a apelor, drumul spre Cimitir este foarte rau, sunt 

foarte multe probleme in satul Puscasi, avem podetele infundate. 

Lungu Silviu afirma ca este mai mult vorba despre lipsa fortei de munca, nu avem 

oameni cu care sa lucram,  lucrarile au fost tergiversate din acest motiv dar macar drumul 

spre Cimitir sa fie refacut. 

Mihalache Ion – este vorba despre o suma foarte mare pentru reparatia drumului 

de  la Rapa Floarei, depasim 2 miliarde lei vechi, in Puscasi trebuiau facute lucrari inca 

de acum 5 ani, santuri stricate, asfalt stricat. Pana nu rezolvam aceste probleme sa nu ne 

apucam de altceva. Cat costa 3 masini de piatra? Unde sunt banii pentru reparatii 

drumuri, la Cornea toata piatra vine la vale cand ploua.  Rezolvati problemele in Puscasi 

si apoi la Valea targului. 

Anuti Adian – trebuie facut drumul de la Valea Targului, suntem de acord, se vor 

intocmi documentele necesare ca totul sa fie legal si transparent, nu avem prea multi bani 

dar sa se faca acest drum 

Motau Gheorghe – nu a mai vazut asa o sedinta de Consiliu local, se depoziteaza 

balast si piatra la intrarea in drumul de la Rapa Floarei. Solicita mai mult calm si mai 

multa intelegere din partea colegilor consilieri. 



Barbu Cezar – se refera la modul de desfasurare a sedintei, sa nu mai intre colegii 

peste cuvantul celui care se adreseaza si este inscris la cuvant, acesta este bugetul local 

aprobat si avem obligatia sa il respectam. Problemele care le avem sunt cunoscute: 

gunoaie, drumurile si cainii fara stapan. Este de parere ca trebuie sa achizitionam o cupa 

pentru facut santuri cu buldoexcavatorul din dotare. 

Armeanu Alexandru – arata ca acest proiect a mai fost aprobat acum 13 ani dar nu 

s-a reparat acest drum spre satul Valea Targului, din DN2F spre Rapa Floarei, in acest 

sat sunt copii care trebuie sa mearga la scoala, sunt batrani care au nevoie de salvare, 

nu se poate circula.        

                                     Supunem la vot  Proiectul de hotarare: 

Pct 4:  11 voturi pentru , 

 2 abtineri – Mihalache Ion si Plop Gica 

 

        Pct  6  la ordinea de zi : 

Proiect de hotarare privind suplimentarea surselor de apa si imbunatatirea 

calitatii apei din reteaua publica, prin realizarea unor puturi de mare adancime in 

localitatea Puscasi si Teisoru, realizarea retelei de aductiune si extinderea retelei 

de distributie, cu fonduri de la bugetul local al comunei Puscasi sau prin accesarea 

de fonduri nationale sau europene. 

        Se prezinta Expunere de motive, proiectul de hotarare, diferite materiale informative  

Se prezinta Avizul comisiilor de specialitate si Raportul de specialitate din partea 

aparatului primarului.  

Secretarul  comuna Puscasi  - domnul Mocanu Gabriel  prezinta Procesul verbal 

din care rezulta ca Proiectul de hotarare a fost adus la cunostinta publicului  

Presedintele de sedinta da cuvantul consilierilor locali pentru a-si exprima punctul de 

vedere cu privire la proiectul de hotarare: 



Lungu Silviu – la Teisoru este o criza acuta de apa, trebuie luate masuri urgent, sa 

fie suplimentata sursa de apa. Si in satul Puscasi sunt probleme cu asigurarea apei, pe 

Imas nu este apa, propune sa se faca lucrari de reparatii, sa se monteze vane de 

inchidere a apei  

Anuti Adrian – este o necessitate, sa fie suplimentata si prin saparea de fantani 

publice.    

 

Supunem la vot  Proiectul de hotarare: 

Pct 6:  13 voturi pentru ,  

 
       Presedintele de sedinta multumeste pentru participare si declara sedinta 

inchisa. 

  

28 APRILIE 2017 

 
PRESEDINTE DE SEDINTA 

ONICA GHEORGHE  
 
 
 

                                               CONTRASEMNEAZA  
                                                   SECRETAR COMUNA PUSCASI  

                                              GABRIEL MOCANU  
 


